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УНИВЕРЗИТЕТ У НОВОМ 

САДУ ФИЛОЗОФСКИ 

ФАКУЛТЕТ НОВИ САД 

Број: 01-22/8 

Дана, 25. 9. 2024. године 

 

ЗАПИСНИК 

 

 

са 8 . седнице Наставно-научног већа Филозофског факултета, која је одржана 1 3 . 

септембра 2024. године са почетком у 12 часова у кино-сали Факултета. 

Седницом председава проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш, деканица Факултета.  

Од укупно 44 члана седници присуствује 38  чланова Наставно-научног већа. 

Седници присуствују: 

1. др Ивана Живанчевић-Секеруш, 

2. др Јасмина Коџопељић, 

3. др Оливера Кнежевић-Флорић, 

4. др Наташа Милићевић, 

5. др Аријана Лубурић Цвијановић, 

6. др Каталин Озер, 

7. др Ђура Харди, 

8. др Ђорђе Ђурић, 

9. др Владимир Гвозден 

10. др Стеван Брадић, 

11. др Смиљана Милинков, 

12. др Јелена Клеут 

13. др Слађана Зуковић, 

14. др Станислава Марић Јуришин, 

15. др Бојан Јаничић, 

16. др Диана Поповић, 

17. др Татјана Ђурин, напустила је седницу на почетку 3. тачке дневног реда 

18. др Марина Пуја Бадеску, 

19. др Ана Римар Симуновић, 

20. др Наташа Ајџановић, 

21. др Маја Крстић, 

22. др Јована Шкорић 

23. др Јелена Танасијевић 

24. др Јасна Ухларик, 

25. др Марина Шимак Спевакова, 

26. др Јована Чикић, 

27. др Алексеј Кишјухас, 
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28. др Марина Курешевић,  

29. др Исидора Бјелаковић 

30. др Невена Варница, 

31. др Сања Париповић Крчмар 

32. др Уна Поповић, 

33. др Дамир Смиљанић 

34. др Едита Андрић, 

35. др Ева Толди, 

36. др Едита Андрић 

37. др Александра Блатешић 

38. др Сања Маричић Месаровић 

 

Одсуство оправдали: проф. др Зоран Пауновић, проф. др Миливој Алановић, проф. др 

Гордана Ристић, проф. др Љиљана Михић, проф. др Вирђинија Поповић и студент 

продекан Немања Вујић. 

 

Осим чланова Већа, седници су присуствовали: др Данијела Прошић Сантовац, са 

Одсека за англистику и управница Центра за језике Филозофског факултета, др 

Борислава Ераковић, координаторка студијског програма МАС Конференцијско стручно 

и аудиовизуелно превођење, Жељка Несторовић-Токош, координаторка Службе за 

студентска питања, Мирјана Галоња, секретарка Факултета, Мирјана Алановић, 

координаторка Службе за опште и правне послове.  

 

Пре преласка на усвајање дневног реда проф. др Ивана Живанчевић-Секурш се 

захвалила Жељки Несторовић-Токош, свим шефовима одсека, проф. др Биљани 

Шимуновић-Бешлин, проф. др Небојши Мајсторовићу и свима са којима је сарађивала 

током претходних 14 година. Додала је да очекује да ће и професор Алановић наставити 

да ради стручно и ефикасно. Члановима Већа је скренула пажњу на извештаје који су 

поднели Мирјана Галоња и Мирослав Радека, а који су саставни део дневног реда 

седнице. Рекла је да је Факултет једна целина и да тако треба и да остане. Након тога 

дала је реч проф. др Наташи Милићевић, шефици Одсека за англистику. 

 

Проф. др Наташа Милићевић je рекла да има питање у вези са дневним редом, јер на 

дневном реду није молба коју су поднели професорка Цвијановић, професор Кишјухас, 

професор Шкорић, професорка Ђурић- Пауновић, професорка Ђикановић, професорка 

Јевтић, професор Грухоњић, професорка Клеут, професорка Милинков, професор 

Михић, Тања Тодоровић и она. Подсетила је Веће да су већ најавили једну лепу идеју о 

којој су желели да разговарају са члановима Већа, да прихвате предлоге и сугестије, а 

реч је о оснивању Интердисциплинарног центра за критичко мишљење, да имају разних 

идеја што су покушали да објасне у елаборату, али су добили одбијеницу са 

образложењем изостанка сагласности са дневног реда коју је потписао професор 

Миливој Алановић, продекан за послове акредитације, самовредновања и праћења 

квалитета рада Факултета, а по овлашћењу деканице. Питала је ко одлучује о томе чије 

молбе не могу да буду продискутоване на Наставно-научном већу и по ком члану 

Статута ФФУНС или неког другог правног акта. Питала је и да ли и на који начин могу 
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да одговоре професору Алановићу. Најавила је да ће молбу поднети за следећу седницу. 

 

На питање професорке Милићевић ко одлучује о томе чије молбе не могу да буду 

продискутоване на Наставно-научном већу и по ком члану Статута ФФУНС или неког 

другог правног акта, Мирјана Галоња, секретарка Факултета, рекла је да је према 

Пословнику о раду Наставно-научног већа председавајући Већа декан и да према члану 

9. Пословника материјал за седницу припрема декан у сарадњи са стручним службама, а 

у дневни ред буду унесене све молбе које је одобрио декан. У овом случају професор 

Алановић је имао овлашћење да заступа Факултет са свим овлашћењима декана. 

Професорка Милићевић је питала да ли постоје неки критеријуми по којма се молбе 

усвајају, на шта је секретарка одговорила да је то дискреционо право декана ,на то је 

професорка Милићевић додала да се њен адвокат не би сложио са одговором и да ће се 

она надаље искључити из процедура за оснивање ИКМ, јер по тону одбијенице мисли да 

је проблем што је она потписала молбу, а што се ње тиче додала је да ће ово сматрати 

најавом мобинга, да су колеге доживеле да им молба не буде на Наставно-научном већу 

због тога што је она на Наставно-научном већу на којем се говорило о избору новог 

декана, постављала нека питања која претпоставља нису добро схваћена, није схваћено 

да она на то имам право, те сматра да је то дошло на наплату. Поновила је да то сматра 

најавом мобинга и додала да оставља да се у будћности покаже са надом да није у праву. 

 

Проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш је рекла да допис није видела као ни одбијеницу. 

Професор је имао овлашћење да ради као декан, није се видела са професором те да за 

ово није спремна и да нема одговор, предложила је да уколико одбијеница има 

елемената на које може да се одговори да одговоре и да не види зашто та молба не би 

могла да се уврсти у дневни ред, јер до сада цензуре није било, све молбе су биле у 

дневном реду неке су прошле, а неке нису. Рекла је да може да им посвети време након 

седнице како би погледала шта је професор одговорио, а да је њен савет да предају 

молбу јер сада сви знају да молба постоји. Професорка Милићевић је изразила дубоку 

забринутост да ће од сада она и молбе Одсека за англистику пролазити врло лоше, али 

да се ипак нада да није тако. 

 

Уз допуне постојећих тачака са 5 уздржаних гласова дневни ред је усвојен. 

 

1. Информације декана и продекана 

 

Проф. др Јасмина Коџопељић, продеканица за наставу, рекла је да је завршена пријава на 

други конкурс и да се на све студијске програме пријавило 29 кандидата. Пријем бруцоша 

ће бити 1. октобра 2024. године у 10 часова и да је распоред истакнут на сајту Факултета, 

настава ће почети 2. октобра 2024. године.  Као и претходних година, и ове године ће се 

одржати испитни рок „октобар два“; испит ће моћи да пријаве само студенти којима је 

потребан један испит до неког услова. Пријава испита ће бити 1. и 2. октобра, 3. октобра 

биће провера испуњености услова у Студентској служби, а испити ће бити од 7. до 13. 

октобра. Захвалила се свима на срадњи и рекла је да мисли да је сарадња, иако по некад 

тешка, ипак била конструктивна. 
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Проф. др Оливера Кнежевић-Флорић се захвалила свима на сарадњи и рекла да се радује 

што ће професор Пајић преузети посао продекана за финансије. Рекла је да је изузетан и 

као стручњак и као особа и да мисли да неће бити проблема.  

 

Проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш је обавестила Веће да је проф. др Жељко 

Милановић поднео оставке на чланство у уредништву Зборника радова са Међународног 

интердисциплинарног скупа младих научника друштвених и хуманистичких наука 

Контексти, чланство у уредништву Зборника радова са Међународног 

интердисциплинарног симпозијума Сусрет култура и оставку на место координатора 

студијског програма Културологија. Предложила је да професорка Ухларик буде чланица  

у уредништву Зборника радова са Међународног интердисциплинарног симпозијума 

Сусрет култура, што је веће једногласно прихватило. Професорка Аријана Лубурић-

Цвијановић је предложила да Софија Скубан, истраживач сарадник на Факултету буде 

чланица уредништву Зборника радова са Међународног интердисциплинарног скупа 

младих научника друштвених и хуманистичких наука Контексти, Веће једногласно 

прихватило предлог. За координатора студијског програма Културологија предложен је 

доц. др Александар Мудри, што је једногласно прихваћено.   

 

Деканица је обавестила Веће да је др Каролина Лендак Кабок 15. августа 2024. године 

предала захтев за стицање звања вишег научног сарадника у области друштвених наука, 
ужа научна област социологија. Одсек за социологију разматрао је пристиглу молбу др 

Каролине Лендак Кабок и обавестио Наставно-научно веће да не може да предложи 

комисију за стицање звања јер кандидаткиња није завршила ниједан степен студија из 

области социологије. Веће је прихватило предлог и образложење Одсека за социологију о 

немогућности предлога чланова Комисије за стицање звања виши научни сарадник у 

поступку стицања звања који је покренула др Каролина Лендак Кабок. 

 

2. Усвајање записника са 7. седнице Наставно-научног већа  

Записник је једногласно усвојен. 

3.Разматрање извештаја Етичке комисије донетог у поступку који се води пред Етичком 

комисијом против проф. др Снежане Гудурић  

Проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш, деканица Факултета, укратко је упознала присутне 

са пристиглим Извештајем Етичке комисије у поступку који се пред Етичком комисијом 

води против Снежане Гудрић и проф. др Татјане Ђурин. 

Тим поводом Наставно-научном већу обратила се проф. др Татјана Ђурин која је навела 

да 2014. године њој као ни осталим члановима комисије који су писали Извештај о 

кандидатима пријављеним на конкурс није био достављен приговор Соње Пајић, тако да 

се они нису могли ни изјаснити о приговору, што је како она сматра имало за последицу 

поступак који се води пред Етичком комисијом. 
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Затим је уз одобрење проф. др Иване Живанчевић-Секеруш, напустила седницу Наставно-

научног већа. 

Након додатног образложења проф. др Јоване Чикић, чланице Етичке комисије, и краће 

расправе у којој су учествовали проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш, проф. др Владимир 

Гвозден, проф. др Оливера Кнежевић Флорић, Мирјана Галоња, Наставно-научно веће је 

са 27 гласова за, 1 гласом против и 3 уздржана одлучило да се још једном изјасни о 

Извештају Етичке комисије у поступку који се води пред Етичком комисијом против 

проф. др Снежане Гудурић. 

Након завршеног гласања Наставно научно веће донело је (28 за, 7 против, 2 није гласало) 

Одлуку 

да се усваја Извештај Етичке комисије број 02-281/5 и утврђује се неакадемско 

понашање проф. др Снежане Гудурић у поступку утврђивањa неакадемског понашања 

покренутог од стране Соње Пајић (рођ. Хорњак) број 02-213/1 од 12.5.2020. године. 

 Наставно-научно веће предлаже декану Факултета да се проф. др Снежани Гудурић 

изрекне меру опомене у складу са чланом 8 Правилника о поступку утврђивања постојања 

повреде Кодекса професионалне етике Универзитета у Новом Саду од 15.3.2012. године. 

4. Разматрање извештаја Етичке комисије донетог у поступку који се води пред 

Етичком комисијом против проф. др Татјане Ђурин (прилог) 

Након уводне речи проф. др Иване Живанчевић Секеруш, Наставно-научно веће донело је 

(28 за, 7 против, 2 није гласало) 

Одлуку 

да се усваја Извештај Етичке комисије број 02-281/5 и утврђује се неакадемско 

понашање проф. др Татјане Ђурин у поступку утврђивањa неакадемског понашања 

покренутог од стране Соње Пајић (рођ. Хорњак) број 02-213/1 од 12.5.2020. године. 

 Наставно-научно веће предлаже декану Факултета да се проф. др Татјани Ђурин 

изрекне меру опомене у складу са чланом 8 Правилника о поступку утрвђивања постојања 

повреде Кодекса професионалне етике Универзитета у Новом Саду од 15.3.2012. године. 

5. Усвајање извештаја о оцени докторских дисертација (докторске студије) 

Језик и књижевност 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило Извештај о оцени докторске дисертације 

кандидата Горана Милашина под насловом Префикс по- у служби регулатора значења 

и валентности глагола у српском језику. После давања сагласности Сената 
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Универзитета на усвојени Извештај, кандидат може приступити одбрани докторске 

дисертације. Дан одбране докторске дисертације одређује декан, у договору са Комисијом 

и кандидатом. 

 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило Извештај о оцени докторске дисертације 

кандидаткиње Снежане Николић под насловом Поезија и поетика Душана Матића. 

После давања сагласности Сената Универзитета на усвојени Извештај, кандидаткиња 

може приступити одбрани докторске дисертације. Дан одбране докторске дисертације 

одређује декан, у договору са Комисијом и кандидатом. 

 

Педагогија 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило Извештај о оцени докторске дисертације 

кандидаткиње Маје Пердан Илић под насловом Дидактичко-методичке компетенције 

наставника за примјену савремених стратегија рада у комбинованом одељењу. После 

давања сагласности Сената Универзитета на усвојени Извештај, кандидаткиња може 

приступити одбрани докторске дисертације. Дан одбране докторске дисертације одређује 

декан, у договору са Комисијом и кандидатом. 

 

Филозофија 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило Извештај о оцени докторске дисертације 

кандидаткиње Тање Тодоровић под насловом Феноменологија сећања и маште: свест 

о ономе што није ту. Дан одбране докторске дисертације одређује декан, у договору са 

Комисијом и кандидатом. 

 

6. Именовање комисије за оцену и одбрану докторских дисертација (докторске студије) 

 

Језик и књижевност 
Наставно-научно веће је једногласно именовало комисију за оцену и одбрану докторске 

дисертације кандидаткиње Милене Кулић, под насловом Теоријскo-критичка мисао 

Слободана Селенића о драмској уметности, у саставу: др Драган Станић, редовни 

професор за ужу научну област Српска и јужнословенске књижевности са теоријом 

књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, председник комисије, др Горана 

Раичевић, редовна професорка за ужу научну област Српска и јужнословенске 

књижевности са теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, др Невена 

Варница, ванредна професорка за ужу научну област Српска и јужнословенске 

књижевности са теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад,  др Ксенија 

Радуловић, ванредна професорка за ужу научну област: Историја позоришта и драме, 

Факултет драмских уметности, Београд, др Љиљана Пешикан Љуштановић, професорка 

емерита, за ужу научну област Српска и јужнословенске књижевности са теоријом 

књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, менторка. 
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Наставно-научно веће је једногласно именовало комисију за оцену и одбрану докторске 

дисертације кандидаткиње Софије Тодоров под насловим Лик владара у српској прози 

19. века, у саставу: др Срђан Орсић, доцент за ужу научну област Српска и 

јужнословенске књижевности са теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, 

председник комисије, др Зорица Хаџић Радовић, редовна професорка за ужу научну 

област Српска и јужнословенске књижевности са теоријом књижевности, Филозофски 

факултет, Нови Сад, др Горан Максимовић, редовни професор за ужу научну област 

Српска књижевност, Филозофски факултет, Ниш, др Радослав Ераковић, редовни 

професор за ужу научну област Српска и јужнословенске књижевности са теоријом 

књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, ментор. 

 

Психологија 

Наставно-научно веће је једногласно именовало комисију за оцену и одбрану докторске 

дисертације кандидаткиње Јелене Радановић под насловом Когнитивна обрада когната 

у српском и енглеском језику, у саставу: др Душица Филиповић-Ђурђевић, редовна 

професорка за ужу научну област Психологија, Филозофски факултет, Београд, 

председница комисије, др Петар Чоловић, ванредни професор за ужу научну област 

Психологија, Филозофски факултет, Нови Сад, др Ивана Јаковљев, доценткиња за ужу 

научну област Психологија, Филозофски факултет, Нови Сад, др Петар Милин, редовни 

професор за ужу научну област Психолингвистика, општа психологија, Универзитет у 

Бирмингему, Енглеска, ментор и није члан комисије. 

 

Историја 

Наставно-научно веће је једногласно именовало комисију за оцену и одбрану докторске 

дисертације кандидаткиње Сандре Лукић под насловом Приватни живот Срба у Босни 

и Херцеговини у периоду аустроугарске управе (1878-1918), у саставу: др Горан Васин, 

редовни професор за ужу научну област Историја модерног доба, Филозофски факултет, 

Нови Сад, председник комисије, др Владан Гавриловић, редовни професор за ужу научну 

област Историја модерног доба, Филозофски факултет, Нови Сад, др Боривоје 

Милошевић, ванредни професор за ужу научну област Историја новог века, Филозофски 

факултет, Бања Лука, др Ненад Нинковић, ванредни професор за ужу научну област 

Историја модерног доба, Филозофски факултет, Нови Сад, ментор. 

 

7. Промена ментора и именовање комисије за оцену подобности кандидата, теме и 

ментора за израду докторскe дисертацијe 

 

Језик и књижевност 

Наставно-научно веће је једногласно именовало комисију за оцену подобности кандидата, 

теме и ментора за израду докторскe дисертацијe кандидаткиње Иване Зорице-Самарџић, 

под насловом Контрастивна анализа текстне врсте пословно писмо на немачком и 

српском језику, у саставу: др Гордана Ристић, ванредна професорка за ужу научну област 

Германистика, Филозофски факултет, Нови Сад, председница комисије, др Страхиња 

Степанов, ванредни професор за ужу научну област Српски језик и лингвистика, 

Филозофски факултет, Нови Сад, др Бранислав Ивановић, редовни професор за ужу 
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научну област Германистика, Филолошки факултет, Београд, др Жолт Папишта, доцент за 

ужу научну област Германистика, Филозофски факултет, Нови Сад, ментор. 

 

8. Усвајање извештаја о оцени подобности кандидата, теме и ментора за израду 

докторских дисертација (докторске студије) 

 

Историја 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило позитиван Извештај о оцени подобности 

кандидата, теме и ментора за израду докторске дисертације кандидаткиње Марије 

Милинковић под насловом Дипломатски односи Србије и Румуније (1903-1916) и 

предлаже Сенату Универзитета да дâ сагласност на усвојени Извештај, а кандидату 

одобри предложену тему. 

 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило позитиван Извештај о оцени подобности 

кандидата, теме и ментора за израду докторске дисертације кандидата Огњена Тошовића 

под насловом  Нада и страх у Тукидидовом делу и предлаже Сенату Универзитета да дâ 

сагласност на усвојени Извештај, а кандидату одобри предложену тему. 

 

Језик и књижевност 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило позитиван Извештај о оцени подобности 

кандидата, теме и ментора за израду докторске дисертације кандидаткиње Саре Матин 

под насловом Репрезентација смрти вољеног мушкарца у савременој женској 

књижевности и предлаже Сенату Универзитета да дâ сагласност на усвојени Извештај, а 

кандидату одобри предложену тему. 

 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило позитиван Извештај о оцени подобности 

кандидата, теме и ментора за израду докторске дисертације кандидаткиње Харгите 

Ваштаг Гажо под насловом  Живот и рад Артура Мунка – Биографска монографија 

/Munk Artúr élete és munkái – Életrajzi monográfia и предлаже Сенату Универзитета да дâ 

сагласност на усвојени Извештај, а кандидату одобри предложену тему. 

 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило позитиван Извештај о оцени подобности 

кандидата, теме и ментора за израду докторске дисертације кандидата Маринике Мозора 

под насловом Imaginea școlii în literaturii române din Voivodina (Слика школе у румунској 

књижевности у Војводини) и предлаже Сенату Универзитета да дâ сагласност на 

усвојени Извештај, а кандидату одобри предложену тему. 

 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило позитиван Извештај о оцени подобности 

кандидата, теме и ментора за израду докторске дисертације кандидаткиње Јелене 

Бадовинац  под насловом Фразеологија италијанског језика мотивисана елементима 

просторних уметности: изазови у превођењу на српски језик и предлаже Сенату 

Универзитета да дâ сагласност на усвојени Извештај, а кандидату одобри предложену 

тему. 

 

Филозофија 
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Наставно-научно веће је једногласно усвојило позитиван Извештај о оцени подобности 

кандидата, теме и ментора за израду докторске дисертације кандидата Александра 

Остојића под насловом  Од окултног до нове науке: статус знања у ренесанси и 

предлаже Сенату Универзитета да дâ сагласност на усвојени Извештај, а кандидату 

одобри предложену тему. 

 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило позитиван Извештај о оцени подобности 

кандидата, теме и ментора за израду докторске дисертације кандидата Жељка Шарића 

под насловм  Љубав – темељни феномен људске егзистенције и предлаже Сенату 

Универзитета да дâ сагласност на усвојени Извештај, а кандидату одобри предложену 

тему. 

 

Интердисциплинарне студије у пољу друштевно-хуманистичких наука 

Наставно-научно веће је једногласно усвојило позитиван Извештај о оцени подобности 

кандидата, теме и ментора за израду докторске дисертације кандидаткиње Драге Гајић, 

насловом Комуникација за развој као начин борбе против родно заснованог насиља: 

анализа дигиталне дипломатије у Републици Србији и Босни и Херцеговини и 

предлаже Сенату Универзитета да дâ сагласност на усвојени Извештај, а кандидату 

одобри предложену тему. 

 

9. Именовање комисије за оцену подобности, кандидата, теме и ментора за израду 

докторских дисертација (докторске студије) 

 

Језик и књижевност 
Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за оцену подобности теме, 

кандидата и ментора за израду докторске дисертације кандидаткиње Јоване Тодоровић, 

под насловом Еротографија у српској постмодерној прози у саставу: др Жељко 

Милановић, редовни професор за ужу научну област Српска и јужнословенске 

књижевности са теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, председник 

комисије, др Јелена Марићевић Балаћ, доценткиња за ужу научну област Српска и 

јужнословенске књижевности са теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, 

др Игор Перишић, научни саветник за ужу научну област Општа књижевност са теоријом 

књижевности, Институт за уметност и књижевност, Београд, др Милош Јоцић, доцент за 

ужу научну област Српска и јужнословенске књижевности са теоријом књижевности, 

Филозофски факултет, Нови Сад, ментор, није члан комисије. 

Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за оцену подобности теме, 

кандидата и ментора за израду докторске дисертације кандидаткиње Љиљане Птицине, 

под насловoм Концептуалне метафоре у одабраним делима Борислава Пекића и 

Мирка Ковача у саставу: др Горана Раичевић, редовна професорка за ужу научну област 

Српска и јужнословенске књижевности са теоријом књижевности, Филозофски факултет, 

Нови Сад, председница комисије, др Невена Варница, ванредна професорка за ужу научну 

област Српска и јужнословенске књижевности са теоријом књижевности, Филозофски 

факултет, Нови Сад, др Гордана Штасни редовна професорка за ужу научну област 

Српски језик и лингвистка, Филозофски факултет, Нови Сад, др Сања Париповић Крчмар, 
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ванредна професорка за ужу научну област Српска и јужнословенске књижевности са 

теоријом књижевности, Филозофски факултет, Нови Сад, прва менторка, др Ива Тешић, 

научна сарадница за ужу научну област Српска и јужнословенске књижевности у 

компаративном контексту, Институт за књижевност и уметност, Београд, друга менторка. 

Историја 

Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за оцену подобности теме, 

кандидата и ментора за израду докторске дисертације кандидата Бојана Крунића под 

насловом Херцеговина у другој половини XV вијека у саставу: др Милица Кисић-Божић, 

ванредна професорка за ужу научну област Медијевистика, Филозофски факултет, Нови 

Сад, председница комисије, др Мирослав Павловић, ванредни професор за ужу научну 

област Историја модерног доба, Филозофски факултет, Нови Сад, др Аранђел Смиљанић, 

ванредни професор за ужу научну област Историја средњег вијека, Филозофски факултет, 

Бања Лука, др Снежана Божанић, редовна професорка за ужу научну област 

Медијевистика, Филозофски факултет, Нови Сад, прва менторка, др Дејана Васић, 

ванредна професорка за ужу научну област Историја средњег вијека, Филозофски 

факултет, Пале, друга менторка. 

 

Интердисциплинарне докторске студије у пољу друштвено-хуманистичких наука: 

Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за оцену подобности теме, 

кандидата и ментора за израду докторске дисертације кандидата Војислава Мартинова, 

тема: Политике сећања на жртве Другог светског рата на простору АП Војводине 

(1990–2012), Комисија: др Олга Манојловић Пинтар, виша научна сарадница за ужу 

научну област Историја, Институт за новију историју Србије, Београд, председница 

комисије, др Марија Мандић, виша научна сарадница за ужу научну област Лингвистика, 

Институт за филозофију и друштвену теорију, Београд, др Момир Самарџић, редовни 

професор за ужу научну област Историја модерног доба, Филозофски факултет, Нови Сад, 

ментор. 

 

10. Усвајање извештаја о стицању научног звања – виши научни сарадник 

 

Наставно-научно веће једногласно је усвојило извештај за стицање научног звања за 

кандидаткињу Јовану Марчету. Извештај се прослеђује Матичном научном одбору за 

језик и књижевност на даљу процедуру. 

11. Именовање комисије за стицање истраживачког звања – истраживач сарадник 

 

Наставно-научно веће једногласно је именовало комисију за стицање истраживачког 

звања – истраживач сарадник за кандидаткињу Анђелку Гемовић у саставу: др Викторија 

Кромбхолц, ванредна професорка за ужу научну област Англистика, ФФУНС, 

председница комисије, др Ивана Ђурић Пауновић, редовна професорка за ужу научну 

област Англистика, ФФУНС, др Бојана Вујин, ванредна професорка за ужу научну област 

Англистика, ФФУНС. 

 

12. Усвајање извештаја о избору демонстратора за школску 2024/25. годину 
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Одсек за англистику 

Наставно-научно веће једногласно је усвојило извештај о избору демонстратора за 

кандидаткињу Милицу Сурлу.  

 

Одсек за германистику 

Наставно-научно веће једногласно је усвојило извештај о избору демонстратора за 

кандидаткињу Татјану Шећеров.  

 

Одсек за историју 

Наставно-научно веће једногласно је усвојило извештај о избору демонстратора за 

кандидаткињу Данијелу Томић.  

 

Одсек за медијске студије  

Наставно-научно веће једногласно је усвојило извештај о избору демонстратора за 

кандидаткињу Марију Булић. 

 

Одсек за психологију 

Наставно-научно веће једногласно је усвојило извештај о избору демонстратора за 

кандидата Алексу Лубурића.  

 

Одсек за русинистику 

Наставно-научно веће једногласно је усвојило извештај о избору демонстратора за 

кандидата Сашу Сабадоша.  

 

Одсек за социологију 

Наставно-научно веће једногласно је усвојило извештај о избору демонстратора за 

кандидаткиње Анико Нађ и Мињу Миланко.  

 

Одсек за социјални рад 

Наставно-научно веће једногласно је усвојило извештај о избору демонстратора за 

кандидате Марка Бојовића и Тару Стајић.  

 

13. Сагласности 

 

Одсек за англистику 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Александра Кавгића да 

се монографијa под насловом КОРПОРАТИВНИ ГЛАС И ТОН КАО ЈЕЗИЧКИ 

ФЕНОМЕНИ У ЕНГЛЕСКОМ, објави као електронско издање доступно у дигиталној 

библиотеци ФФУНС. За рецензенте се именују: проф. др Твртко Прћић, Филозофски 

факултет, Нови Сад, проф. др Биљана Мишић Илић, Филозофски факултет, Ниш, и проф. 

др Угљеша Марјановић, Факултет техничких наука, Нови Сад. 

 

Одсек за германистику 
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу мср Иване Маринков Чолак, 

мср Биљане Ковач Бејин и доц. др Ане Митревски и дало сагласност за организовање 

другог по реду такмичења у рецитовању на немачком језику за ученике средњих школа 

под називом DeReWe: Deutschsprachiger Rezitationswettbewerb, 23. новембра 2024. године. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 

ангажовање Јоане Розмус као стране лекторке (OeAD) у школској 2024/25. години. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 

боравак практиканта Александра Вујића са Универзитета у Бечу на Одсеку током зимског 

семестра у школској 2024/25. години. Практикант ће хоспитовати и држати наставу на 

вежбама у оквиру предмета Немачки језик под менторством лекторке. 

 

Одсек за италијанске и ибероамеричке студије 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Александре Блатешић 

и дало сагласност да Одсек учествује у организацији XXIV Недеље италијанског језика у 

свету (XXIV Settimana della lingua italiana nel mondo) у периоду од 14. до 20. октобра 

2024. године у сарадњи са Италијанским институтом у Београду и Амбасадом Италије. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Сање Маричић 

Месаровић и дало сагласност за потписивање споразума о сарадњи са Гимназијом 

„Стеван Пузић“, Рума, Школом страних језика „Есперанто“, Сомбор, и Центром за 

образовање „Premier“, Шабац, ради реализације стручне праксе студената Одсека. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Александре Блатешић 

и дало сагласност за одржавање II међународне конференције под називом LINGUA, 

LETTERATURA, STORIA E CULTURA ITALIANA. INCONTRI NELLO SAPAZIO 

REALE, VIRTUALE E IMMAGINARIO (Италијански језик, књижевност, историја и 

култура. Сусрети у стварном, виртуелном и имагинарном простору) која ће се 

одржати 24. и 25. маја 2025. године на ФФУНС у сарадњи са Италијански институтом за 

културу, Београд. 

 

Одсек за компаративну књижевност 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Стевана Брадића и 

дало сагласност за наставак одржавања Отвореног хуманистичког семинара, који је 

успешно започет у марту 2024. године, током зимског семестра. 

 

Одсек за медијске студије 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да 

поводом 20 година од уписа прве генерације студената Журналистике, организује низ 

догађаја којима ће обележити годишњицу. У плану је да се у оквиру обележавања 

годишњице доделе  признања студентима, као и да се на скупу обрати први дипломирани 

студент Петар Суботин. Биће организоване и трибине на тему важности образовања за 

новинарску професију на којој би говорили новинари, нкадашњи студенти Одсека, Зоран 

Стрика, Теодора Ђуричин, Лазар Човс и Наташа Ковачев. Скуп 5. октобра би био уводни 
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догађај у оквиру обележавања годишњице. У плану је да се једном месечно организују 

радионице или предавања које би држали алумнисти, а финални догађај биће 

Међународни фестивал кратких радијских и телевизијских форми студената On the record 

који ће се организовати од 23. до 25. маја 2024. године. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да у 

периоду од 16. до 18. октобра 2024. године буде домаћин радионице за студенте 

новинарства, која би се организовала у сарадњи са Универзитетом Ховест из Кортрејка, 

Белгија. Ментор из Белгије биће Илсе Местдаг, а менторка са Одсека биће асистенткиња 

Сања Кљајић. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Смиљане Милинков и 

дало сагласност за одлазак на Weekend Media Festival: Weekend .17 који се одржава од 19. 

до 22. септембра у Ровињу, Хрватска. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да 25. и 

26. октобра 2024. године Одсек буде домаћин модула Пројекат имплементације 

медијског садржаја који се организује у оквиру програма Мрежа за таленте и иновације 

у медијима. Модулом координира асистенткиња др Драгана Милин, а програм похађају 

студенти шест високошколских установа које су покретачи програма. Програм се 

организује на основу споразума потписаног уз сагласност ННВ, а програмом је планирана 

едукација коју чине четири наставна модула (од 11. октобра до 7. децембра 2024. године), 

практични рад студената (јануар-јун 2024. године) и плаћена пракса у медијима за 

изабране полазнике. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да у 

периоду од 17. до 19. октобра 2024. године буде домаћин радионице за студенте 

новинарства, која би се организовала у сарадњи са Универзитетом Ховест из Кортрејка, 

Белгија. Ментор из Белгије биће Илсе Местдаг, а менторке са Одсека биће асистенткиње 

Драгана Продановић и Сања Кљајић. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Јелене Клеут и дало 

сагласност за потписивање споразума о обављању стручне праксе са Фондацијом 

Пропалшн (Fondacija Propulsion Fond) и предузећем Ананас (АNANAS E-COMMERCE 

d.o.o Beograd – Novi Beograd) ради реализације обавезне стручне праксе студената МАС 

Комуникологија и ОАС Комуникологија и односи са јавношћу. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да 18. 

септембра 2024. године одржи онлајн отворена врата за све заинтересоване за упис на 

МАС Комуникологија. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу асистента Норберта Шинковића и 

дало сагласност да 10 студената четврте године Журналистике и Комуникологије и односа 

са јавношћу учествује на конференцији Дани иновације у организацији Дојче веле 

академије у Београду 1. и 2. новембра 2024. године. Тема конференције: коришћење 
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вештачке интелигенције у производњи медијских садржаја и дигитална безбедност 

новинара. 

 

Одсек за педагогију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу и дало сагласност за потписивање 

споразума са Омладинском задругом Mjob, Нови Београд, ради реализације стручне 

праксе студената. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност проф. 

др Слађани Зуковић да учествује у раду радне групе за припрему иницијативе и 

елабората за развој стандарда квалификација за професију педагог. Позив за сарадњу је 

послат са Одељења за педагогију и андрагогију Филозофског факултета у Београду. 

 

Одсек за психологију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Петра Чоловића и дало 

сагласност, да као сарадник-консултант учествује на пројекту Оснаживање људских 

ресурса кроз психометријске моделе, генеративну вјештачку интелигенцију и 

скалабилна рјешења (Empowering Human Resources through Psychometric Models, 

Generative AI, and Scalable Solutions) који се пријављује на конкурс Фонда за иновације 

Црне Горе. Пројекат пријављује компанија Recrewty DOO из Подгорице (одговорно лице 

Данило Ђукановић).  

 

Одсек за романистику 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Вање Манић-Матић и 

дало сагласност да студенткиње Одсека Милица Лукић и Јована Жерајић учествују на 

семинару у оквиру Еразмус + пројекта DIDAFÉ који ће бити одржан од 21. до 24. 

новембра 2024. године 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Драгане Дробњак и дало 

сагласност за учешће на научном скупу Српска филологија – 75. годишњица који ће се 

одржати у Букурешту, Румунија, 27. и 28. септембра 2024. године у организацији 

Универзитета у Букурешту. 

 

Одсек за русинистику 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 

сарадњу са Глобалним саветом за антрополошку лингвистику (SOAS GLOCAL, Тhe Global 

Council on Anthropological Linguistic) при Универзитету у Лондону, Велика Британија. 

Циљ сарадње коју иницира ова институција је развијање научних истраживања у области 

лингвистичке и културне антропологије, социолингвистике, језика и друштва. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Александра Мудрог и дало 

сагласност да објави превод докторске дисертације Терминология у вязи зоз виховом 

домашнїх у руским язику у Войводини на енглески језик. Издавач ће бити Центар за 

изучавање мањина Универзитета Инсубрија, Италија. За рецензенте се именују: проф. др 

Људмила Поповић, Филолошки факултет, Београд, проф. др Миливој Алановић, ФФУНС, 
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проф. др Оксана Ђитко Тимко, Филозофски факултет, Загреб, Хрватска, проф. др Олег 

Белеј, Филозофски факултет, Универзитет у Вроцлаву, Пољска и проф. др Канаме Окано, 

Универзитет у Кобеу, Јапан. 

 

Одсек за словакистику 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Марине Шимак 

Спевакове и доц. др Зузане Тирове и дало сагласност за учешће на Колоквијуму Брно-

Београд који ће бити одржан 8. октобра 2024. године на Институту за славистику 

Филозофског факултета Масариковог универзитета у Брну, Словачка. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Ане Макишове, проф. 

др Марине Шимак Спевакове, проф. др Даниеле Марчок, проф. др Јасне Ухларик, 

доц. др Зузане Тирове и доц. др Ане Маргарете Лачок и дало сагласност за учешће на 

10. међународној научној конференцији Интеркултуралност у образовању 2024 која ће 

бити одржана 28. септембра 2024. године у Мађарском културном центру „Шандор 

Петефи“ у Новом Саду. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Зузане Тирове и дало 

сагласност за учешће на 23. међународној ономастичкој конференцији Tradičné a nové v 

onomastike (Традиционално и ново у ономастици) која ће се одржати на Филозофском 

факултету Прешовског универзитета, Словачка Република. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Даниеле Марчок и дало 

сагласност да одржи предавање по позиву у организацији Месног одбора Матице словачке 

у Новом Саду, 22. септембра 2024. године, у просторијама Словачког културног центра 

„П. Ј. Шафарик“ у Новом Саду. 

 

Одсек за социјални рад 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Јелене Танасијевић и 

дало сагласност за учешће на тренингу за тренере под називом Holistic Listening Training 

у организацији GFA Consulting Group, Hamburg, Germany. Тренинг ће се одржати 1. 

октобра 2024. године у Београду. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Јелене Танасијевић и 

дало сагласност за учешће на конгресу 35. FICE Shaping Tomorrowʼs Care for Youth and 

Children који ће се одржати од 23. до 25. октобра 2024. године  у Сплиту, Хрватска. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Јоване Шкорић и дало 

сагласност за студијску посету Министарству за социјалну заштиту, као и другим 

релевантним актерима социјалне заштите у Словенији, у периоду од 15. до 18. септембра 

2024. године. Студијска посета је у сарадњи са Новосадским хуманитарним центром. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 

потписивање споразума о сарадњи са Центром за породични смештај и усвојење у 

Ћуприји ради реализације стручне праксе студената. 
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Јоване Шкорић и дало 

сагласност за учешће на конгресу 35. FICE Shaping Tomorrowʼs Care for Youth and 

Children који ће се одржати од 23. до 25. октобра 2024. године  у Сплиту, Хрватска. 

 

Одсек за социологију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. Валентине Соколовске и 

дало сагласност за учешће на научном скупу Vulnerable Endangered Languages in Europe 

(VELE2024), који ће се одржати на Филолошком факултету у Београду у периоду од 2. до 

4. октобра 2024. године. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. Снежане Стојшин и доц. 

др Владана Видицког и дало сагласност за учешће на радионици пројекта Фонда IS-

MIGain под називом Међународне академске миграције – ка позитивном искуству за 

студенте, 18. септембра 2024. године на Институту друштвених наука у Београду. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Владана Видицког и 

асистенткиње Саре Мејџор и дало сагласност за пријаву на конкурс у оквиру програма 

Horizon EIC 2024 – Pathfinder Challenges -01-02.  Предложени назив пројекта је GEOSINK: 

Technical, Digital and Social Symbiosis for Novel Carbon Sink Materials. Руководилац 

пројекта је др Софија Кекез, Универзитет  у Тромсоу – Арктички универзитет Норвешке, 

Норвешка. 

 

Одсек за српски језик и лингвистику 

Молба проф. др Миливоја Алановића Наставно-научном већу да дâ сагласност за 

учешће на Научном састанку слависта у Вукове дане, 13. септембра у Београду, као и на 

скупу Српски језик и српска књижевност од средњег века до данас, у организацији 

Државног универзитета у Новом Пазару, који ће се одржати 2. и 3. новембра 2024. године 

у Новом Пазару. 

 

Одсек за српску књижевност 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Наташе Половине и 

дало сагласност за учешће на Деветом семинару за наставнике српског језика и 

књижевности Републике Српске, на Педагошком факултету у Бијељини, 28. септембра 

2024. године. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност да 

проф. др Ђурђица Чилић, Универзитет у Загребу, у периоду од 14. до 19. октобра 2024. 

године у оквиру програма CEEPUS, одржи предавања студентима српске књижевности, 

која би била отворена и за све заинтересоване студенте других студијских група. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Драгољуба Перића и 

дало сагласност за учешће у раду 54. Међународног научног састанка слависта у Вукове 

дане, који ће се одржати од 11. до 15. септембра 2024. године на Филолошком факултету у 

Београду. 
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека за организовање 

бесплатне школе креативног писања намењене ученицима средњих школа сваког другог 

викенда током зимског семестра у школској 2024/25. години. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Јоване Шкорић за учешће 

на конференцији Свакодневни живот особа са инвалидитетом: између прокламоване 

инклузивности и културне приступачности која ће се одржати у Бања Луци 27. и 28. 

септембра 2024. године. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Јелене Танасијевић и 

дало сагласност за учешће на конференцији Свакодневни живот особа са 

инвалидитетом: између прокламоване инклузивности и културне приступачности 
која ће се одржати у Бања Луци 27. и 28. септембра 2024. године. 

 

Одсек за хунгарологију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 

одржавање научне конференције под насловом Поетика миноритета 4 у периоду од 8. 

до 9. октобра 2024. године и сагласност за штампање књиге резимеа. 

 

Остало 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Весне Имброњев, Дом здравља 

Нови Сад, Центар за превентивне здравствене услуге и дало сагласност да се као и 

прошле године на Факултету 20. септембра 2024. године одржи мини-систематски преглед 

који подразумева:  

 контролу шећера и холестерола из капи крви, 

 контролу висине крвног притиска и пулса, израчунавање БМИ, 

 ЕКГ мониторинг 

 аудиометрија 

 преглед коже и младежа дермоскопом 

 едукација за прву помоћ код застоја срца 

 едукација за самопреглед дојки 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Томислава Букатаревића, коју 

је поднео у име Центра за језике за организовање прославе Европског дана језика 26. 

септембра 2024. године. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу др Милана Громовића, научног 

сарадника, и дало сагласност за одржавање промоције зборника радова са међународних 

научних скупова, Анђели у књижевности и Поетика Светислава Мандића 30. октобра 

2024. године. На промоцији ће говорити: Милан Громовић, уредник издања, и чланови 

Научног одбора: проф. др Горана Раичевић и/или проф. др Светлана Томин и/или проф. др 

Наташа Половина и чланови организационог Одбора скупова. 
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Наставно-научно веће је дало сагласност ФФУНС за сарадњу са Универзитетом Сакарја, 

Турска, Националним институтом за језике и оријенталне цивилизације, Француска, 

Универзитетом у Истанбилу, Турска и Универзитетом Лимијер, Лион 2, Француска, у 

оквиру програма Еразмус + (кључна активност 131 – кредитна мобилност). 

 

 

14. Одсуства 

Одсек за германистику 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Ане Митревски и 

Биљане Ковач Бејин за плаћено одсуство 4. и 5. октобра 2024. године ради одласка у 

Осијек, Хрватска, где ће одржати позоришну радионицу у оквиру Мјесеца њемачке 

културе у организацији Њемачке заједнице у Осијеку. 

 

Одсек за историју 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Бориса Стојковског за 

плаћено одсуство у периоду од 22. до 30. септембра 2024. године ради истраживања у 

Риму, Италија, за потребе дугорочног покрајинског пројекта Правни и историјски 

аспекти положаја Буњеваца у Војводини у Ватиканском апостолском архиву. У 

наведеном периоду нема наставних или испитних онавеза. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Слободана Бјелице за 

плаћено одсуство 4. и 5. октобра 2024. године ради учешћа на научном скупу са 

међународним учешћем Прошлост и култура Срба у Републици Хрватској, скуп ће се 

одржати у Вуковару, Хрватска. Током одсуства обавезе ће преузети проф. др Биљана 

Шимуновић Бешлин. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу асистента Вукашина Марића за 

плаћено одсуство у периоду од 15. до 18. октобра 2024. године ради учешћа на научном 

скупу Историја Југославије: перспективе младих истраживача са пост-југословенског 

простора који ће се одржати у Београду и 21. и 22. октобра 2024. године ради учешћа на 

конференцији у оквиру пројекта West Balkan Center Project која ће се одржати у 

Сегедину, Мађарска. 

 

Одсек за италијанске и ибероамеричке студије 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Марија Лигуорија за 

плаћено одсуство у периоду од 9. до 24. септембра 2024. године ради научног 

истраживања у Италији, као и у периоду од 25. до 27. септембра 2024. године  ради 

одласка на IV Јесењи сајам књига Andreva book који ће се одржати у Никшићу, Црна Гора. 

Замена није потребна. 

 

Одсек за медијске студије 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Јелене Клеут за плаћено 

одсуство 7. октобра 2024. године ради учешћа на састанку управног одбора КОСТ 

СА23114 – Regaining linkage? Digital technologies improving civic engagement, political 

organisations and democracy који ће се одржати у Бриселу, Белгија. 
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Одсек за педагогију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Наташе Танчић за 

плаћено одсуство 26. и 27. септембра 2024. године ради учешћа на 3. међународној 

конференцији Учитељског факултета Свеучилишта у Загребу Одгој и образовање (данас 

за) сутра: премошћавање јаза између учионице и реалности – СТОО, Загреб, Хрватска. 

 

Одсек за психологију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Иване Михић за 

плаћено одсуство у периоду од 21. до 29. септембра 2024. године ради реализације 

регионалне обуке за тренере у области подршке породицама за квалитетно старање о деци 

раног узраста, обука ће се одржати у Бакуу, Азербејџан. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Бојане Бодроже за 

плаћено одсуство у периоду од 18. до 21. септембра 2024. године ради учешћа на 

редовном састанку COST акције CA22165 – Redressing Radical Polarisation: Strengthening 

European Civil Spheres facing Illiberal Digital Media (DepolarisingEU) који ће се одржати 19. 

и 20. септембра 2024. у Истанбулу у Турској. Замена није потребна.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Катарине Машић за плаћено 

одсуство 29. и 30. октобра 2024. године ради учешћа на конференцији First International 

Conference Challenges of Contemporary Families која се одржава у Скопљу у наведеном 

периоду. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Снежане Смедеревац 

за плаћено одсуство у периоду од 26. до 28. септембра 2024. године ради учешћа на 

међународној конференцији 9th Congress of the International Society of Twin Studies 

(ISTS), која ће се одржавати од 26. до 28. септембра 2024. године у Асисију, Италија. 

 

Одсек за романистику 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Драгане Дробњак за 

плаћено одсуство 27. и 28. септембра 2024. године ради учешћа на научном скупу Српска 

филологија – 75. годишњица који ће се одржати у Букурешту, Румунија.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Кристијана Екера за 

плаћено одсуство 16. и 24. септембра 2024. године ради промоције књиге Кархозат у 

Трсту, Италија, и Лавову и Одеси, Украјина. У наведеном периоду нема часова  и испита. 

 

Одсек за славистику 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Мелине Панаотовић за 

плаћено одсуство у периоду од 9. до 18. октобра 2024. године због учешћа на књижевном 

фестивалу у Бечу, а затим на научном симпозијуму у Грацу. Часови наставе биће одржани 

пре наведеног периода, а часове вежби држаће колегиница Ирена Суботић.  

 

Одсек за социјални рад 
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Јоване Шкорић за 

плаћено одсуство у периоду од 15. до 18. септембра 2024. године ради студијске посете 

Министарству за социјалну заштиту и другим релевантним актерима у социјалној заштити 

у Љубљани, Словенија, и у периоду од 23. до 25. октобра 2024. године ради учешћа на 

конгресу 35. FICE Shaping Tomorrowʼs Care for Youth and Children који ће се одржати у 

Сплиту, Хрватска. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Јелене Танасијевић за 

плаћено одсуство у периоду од 23. до 25. октобра 2024. године ради учешћа на конгресу 

35. FICE Shaping Tomorrowʼs Care for Youth and Children који ће се одржати у Сплиту, 

Хрватска. 

 

Одсек за социологију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Душана Ристића за 

неплаћено одсуство у периоду од 1. октобра 2024. године до 30. септембра 2025. године 

ради боравка на Универзитету у Грацу, Аустрија, у оквиру постдокторске стипендије 

Марија Склодовска Кири. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Алексеја Кишјухаса за 

плаћено одсуство у периоду од 22. до 25. септембра 2024. године ради учешћа на 

симпозијуму 32. дани Фране Петрића Не-Људске животиње у филозофији и култури, 

Црес, Хрватска. У наведеном периоду нема наставе и испита. 

 

Одсек за српски језик и лингвистику 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Наташе Драгин за 

плаћено одсуство у периоду од 1. до 4. новембра 2024. године ради учешћа на научном 

скупу Српски језик и српска књижевност од средњег века до данас који ће се одржати на 

Државном универзитету у Новом Пазару. Часови ће бити надокнађени. 

 

Одсек за филозофију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Мине Ђикановић за 

плаћено одсуство у периоду од 20. до 22. септембра 2024. године ради учешћа на 

међународном научном скупу Миленко А. Перовић – живот и дијело у организацији 

црногорског ПЕН центра и Факултета за црногорски језик и књижевност. Замена није 

потребна. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Невене Јевтић за плаћено 

одсуство у периоду од 20. до 22. септембра 2024. године ради учешћа на међународном 

научном скупу Миленко А. Перовић – живот и дијело у организацији црногорског ПЕН 

центра и Факултета за црногорски језик и књижевност. Замена није потребна. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Станка Влашког за 

плаћено одсуство у периоду од 20. до 22. септембра 2024. године ради учешћа на 

међународном научном скупу Миленко А. Перовић – живот и дијело у организацији 
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црногорског ПЕН центра и Факултета за црногорски језик и књижевност. Замена није 

потребна. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу доц. др Марице Рајковић за 

плаћено одсуство у периоду од 20. до 22. септембра 2024. године ради учешћа на 

међународном научном скупу Миленко А. Перовић – живот и дијело у организацији 

црногорског ПЕН центра и Факултета за црногорски језик и књижевност. Замена није 

потребна. 

 

Проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш је обавестила Веће да ће у периоду од 21. до 28. 

септембра боравити у Пекингу, Кина. 

 

15. Одсуства у оквиру програма мобилности 

Одсек за германистику 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Сање Нинковић за 

плаћено одсуство у периоду од 30. септембра до 4. октобра 2024. године ради боравка на 

Универзитету у Сегедину, Мађарска у оквиру CEEPUS мобилности. 

 

Одсек за психологију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Бојане Динић за 

плаћено одсуство у периоду од 23. до 27. септембра 2024. године ради боравка на 

Универзитету у Лисабону, Португал, у оквиру Еразмус+ програма мобилности. 

 

Одсек за филозофију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Лазара Атанасковића за плаћено 

одсуство у периоду од 7. до 11. октобра 2024. године ради боравка на Универзитету у 

Сплиту у оквиру CEEPUS мобилности. 

 

Одсек за хунгарологију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Еве Толди за плаћено 

одсуство у периоду од 16. до 30. октобра 2024. године ради боравка на Универзитету у 

Бечу у оквиру CEEPUS мобилности. 

 

16. Ангажовања наставника на другим факултетима у школској 2024/25. години до једне 

трећине радног времена 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Академије уметности у Новом 

Саду и дало сагласност за ангажовање проф. др Жолт Лазара за извођење дела наставе на 

основним академским студијама из наставних предмета Социологија културе 1 у зимском 

семестру и Социологија културе 2 у летњем семестру, проф. др Јелене Шакотић-

Курбалије за извођење дела наставе на мастер академским студијама на студијском 

програму Глума, модул Глума на српском језику и Глума на мађарском језику из 

наставног предмета Методе радионичарског рада – обавезни и изборни предмет у 

зимском и летњем семестру, проф. др Дејана Средојевића за извођење дела наставе на 

основним академским студијама на студијском програму Глума из наставних предмета 
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Дикција са основама српског језика 1 у зимском семестру и Дикција са основама српског 

језика 2 у летњем семестру, проф. др Јасмине Јокић за извођење дела наставе на основним 

академским студијама на студијском програму Композиција из наставног предмета 

Традиционална култура, обред и поезија у зимском и летњем семестру, проф. др Драгана 

Прола за извођење дела наставе на основним академским студијама на предметима 

Основи естетике 1, Савремена естетика 1 у зимском семестру, Основи естетике 2, 

Савремена естетика 2 у летњем семестру, проф. др Уне Поповић за извођење дела 

наставе на докторским академским студијама на предмету Филозофија уметности – 

обавезни и изборни предмет у зимском и летњем семестру, и проф. др Марија Лигуорија 

за извођење дела наставе на обавезном предмету Италијански језик 1-4 у зимском и 

летњем семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Природно-математичког 

факултета и дало сагласност за ангажовање проф. др Марка Шкорића на Департману за 

географију, туризам и хотелијерство за предмете Социологија у туризму у зимском 

семестру и Социологија у летњем семестру, проф. др Маје Крстић за предмет Страни 

језик (Руски језик) у летњем семестру и проф. др Сање Маричић Месаровић за предмет 

Страни језик (Шпански језик) у летњем семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Филолошког факултета у Бања 

Луци и дало сагласност за ангажовање проф. др Гордане Ристић за предмете 

Лексикологија њемачког језика и Семантика у зимском семестру, Творба ријечи 

њемачког језика и Текстуална лингвистика у летњем семестру, и проф. др Миливоја 

Алановића, на мастер академским студијама на предмету Савремене лингвистичке 

теорије у зимском семестру и на докторским академским студијама на предметима 

Методологија лингвистичких истраживања у зимском семестру и Контрастивна 

лингвистика у летњем семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Факултета спорта и физичког 

васпитања и дало сагласност за ангажовање проф. др Јоване Милутиновић и проф. др 

Станиславе Марић Јуришин за предмет Педагогија са дидактиком у зимском и летњем 

семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Филолошког факултета у 

Београду и дало сагласност за ангажовање проф. др Жељка Марковића на Катедри за 

општу лингвистику за предмете Словеначки језик 1, Словеначки језик 3 у зимском 

семестру и Словеначки језик 2 и Словеначки језик 4 у летњем семестру и проф. др Едите 

Андрић на Катедри за хунгарологију на предметима Мађарски језик 1-4 у зимском и 

летњем семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Високе школе струковних 

студија за образовање васпитача у Новом Саду и дало сагласност за ангажовање проф. 

др Ане Макишове на предметима Методика развоја говора словачког језика у зимском 

семестру и Методичка пракса развоја говора словачког језика у интегрисаном програму 

у летњем семестру.  
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Универзитета у Новом Саду и 

дало сагласност за ангажовање проф. др Владиславе Гордић-Петковић на мастер 

академским студијама Родне студије за наставни предмет Увод у родне студије у летњем 

семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Филозофског факултета 

Универзитета у Источном Сарајеву и дало сагласност за ангажовање проф. др 

Владимира Баровића за предмете Истраживачко новинарство и Дигитална медијска 

култура у зимском семестру и Пропагандно комуницирање и Новинарска деонтологија 

у летњем семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Факултета за медије и 

комуникације у Београду и дало сагласност за ангажовање доц. др Јелене Танасијевић за 

реализацију наставе на предметима Социјални рад са децом и младима и Вештине рада 

са децом и младима са трауматским искуствима у зимском семестру и на предметима 

Друштвене девијације и Третман превенција изазова у понашању код деце и младих у 

летњем семестру и доц. др Вере Деспотовић за реализацију наставе на предметима 

Социјални рад у заједници и Социотерапија и саветовање у социјалном раду у зимском 

семестру и на предметима Социјални рад са породицом и Стандарди професионалног 

понашања у летњем семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Медицинског факултета у 

Новом Саду и дало сагласност за ангажовање проф. др Маје Марковић за реализацију 

наставе на предмету Фонетика у зимском семестру на другој години студија на ОАС 

Специјалне едукације и рехабилитације, доц. др Селке Садиковић за реализацију наставе 

на предмету Вештине комуникације на Интегрисаним академским студијама медицине и 

Интегрисаним академским студијама денталне медицине, проф. др Наташе Киш за 

реализацију наставе на предмету Лингвистика у зимском семестру на трећој години 

студија на ОАС Специјалне едукације и рехабилитације и проф. др Иване Михић за 

реализацију наставе из предмета Породица као окружење за развој у зимском семестру на 

студијском програму Специјалистичких академских студија ране интервенције у 

детињству. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Филозофског факултета 

Универзитета у Источном Сарајеву и дало сагласност за ангажовање проф. др Наташе 

Ајџановић за реализацију наставе на предметима Фонетика и фонологија руског језика 1 

и Руски пословни језик у зимском семестру, као и на предмету Фонетика и фонологија 

руског језика 2 у летњем семестру на студијском програму за руски језик и књижевност и 

међународне политичке односе. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Филозофског факултета 

Универзитета у Источном Сарајеву и дало сагласност за ангажовање проф. др 

Ифигеније Радуловић за реализацију наставе на предметима Античка књижевност 1 на 

Студијском програму за општу књижевност и библиотекарство и Студијском програму за 
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општу књижевност и театрологију и Историја класичне драме и позоришта на 

студијском програму за општу књижевност и театрологију у зимском семестру као и на 

предметима Античка књижевност 2 на Студијском програму за општу књижевност и 

библиотекарство и Историја свјетског позоришта 1 на Студијском програму за општу 

књижевност и театрологију у летњем семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Филозофског факултета 

Универзитета у Београду и дало сагласност за ангажовање проф. др Милице Кисић за 

извођење вежби и испита на предмету Латински језик II на основним студијама класичних 

наука у зимском и летњем семестру. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Филолошког факултета 

Универзитета у Београду и дало сагласност за ангажовање проф. др Ђорђа Ђурића на 

Катедри за оријенталистику за извођење наставе на предмету Друштвена и културна 

историја Јапана 1 и 2 током зимског и летњег семестра. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу проф. др Бориса Попова и дало 

сагласност да током зимског семестра буде ангажован као гостујући професор на Одсеку 

за психологију, Филозофског факултета у Љубљани, Словенија. 

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Факултета политичких наука у 

Бања Луци и дало сагласност за ангажовање проф. др Владимира Баровића на 

предметима Агенцијско новинарство, Истраживачко новинарство и Спортско 

новинарство у зимском семестру на студијском програму Новинарство и комуникологија. 

 

17. Ангажовање наставника са других факултета у школској 2024/25. години до 1/3 

радног времена 

Одсек за компаративну књижевност 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу и дало сагласност за ангажовање 

др Тијане Палковљевић Бугарски ради извођења дела наставе из предмета Историја 

уметности 1 и 2 на ОАС ЈКК – модул Компаративна књижевност са теоријом 

књижевности. 

 

Одсек за социологију 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило молбу Одсека и дало сагласност за 

ангажовање проф. др Горана Милошевића са Правног факултета у Новом Саду ради 

реализације испита из предмета Економија на ОАС Социологија. 

 

18. Разно 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештаје проф. др Дамира 

Смиљанића о активностима на Универзитету Летоније и о активностима на 

Универзитету у Франкфурту.  
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Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештај проф. др Александре 

Блатешић о учешћу на међународној конференцији која је одржана на Универзитету у 

Фиренци, Италија.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештај Кристине Ившић, стручне 

сараднице за међународну сарадњу, о боравку на Универзитету у Кадису, Шпанија у 

оквиру програма мобилности Еразмус + КА131.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештај проф. др Снежане 

Смедеревац о учешћу на међународној конференцији European Conference of Personality 

– ECp 2022 која је одржана од 6. до 9.  августа у Берлину, Немачка.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештај Мирјане Галоње, секретарке 

Факултета и Мирослава Радеке, шефа рачуноводства са радног састанка који је 

одржан у Министарству просвете.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештај Мирјане Галоње, секретарке 

Факултета са семинара на тему ЈИСП.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештаје проф. др Стевана Брадића о 

реализацији Отвореног хуманистичког семинара.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештај проф. др Снежане Стојшин, 

доц. др Владана Видицког и асистенткиње Саре Мејџор о учешћу на 16. конференцији 

Европске социолошке асоцијације која је одржана у Порту, Португалија.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештаје проф. др Слободана 

Владушића о Округлом столу који је одржан  5. септембра 2024. године у оквиру пројекта 

Савремена српска књижевност и њена рецепција између европског и јужнословенског 

контекста.  

 

Наставно-научно веће је једногласно прихватило извештаје доц. др Сенке Слијепчевић о 

учешћу на шестој светској конференцији ETCONF која је одржана у Бечу, Аустрија.  

 

 

 

На крају седнице проф. др Јелена Клеут се осврнула на дешавања у вези са изборима за 

Студентски парламент, проф. др Наташа Милићевић је додалa да је недопустиво што 

студенти изостају са седница и да нiје у реду да студент продекан не присуствује 

седницама Већа. 

 

 

Седница је завршена у 13 часова и 37 минута. 

 

Записник саставила 
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Мирјана Алановић, с. р. 

 

 

         Деканица Филозофског факултета 

      Проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш 


